
Protokół Nr 61/10
Z posiedzenia Komisji  Budżetu, Planowania i Finansów odbytego w dniu 24.06.2010 r. Początek 
posiedzenia godz. 16.30, zakończenie 18.00.
Obecni Członkowie Komisji :
1.Genowefa Pohoska -
2. Anna Klepacz -
3.Zofia Ujma - 
4. Tadeusz Bierowski – nieobecny (usprawiedliwiony, zwol. lekarskie)
5. Kordian Kosowski - nieobecny
6. Piotr Tyrawa - 
Nieobecni usprawiedliwieni: 
Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji: 
1. Pani Skarbnik G. Nawalaniec 
2. Przewodniczący RM Roman Kołodziej

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.
2. Omówienie projektu uchwały Nr XL/214/09 Rady Miejskiej w Kowarach z dnia 26 maja 

2009  r.  w sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  niepublicznych  przedszkoli 
prowadzonych na terenie Gminy Miejskiej Kowary przez osoby fizyczne lub osoby prawne, 
inne niż jednostki samorządu terytorialnego.

3. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Kowary na rok 
2010.

4. Sprawy różne.

STRESZCZENIE  PRZEBIEGU  OBRAD

Ad1. 
Przewodnicząca  otworzyła  posiedzenie  Komisji  witając  wszystkich  przybyłych.  Następnie 
przedstawiła porządek obrad , który został przyjęty jednogłośnie.

 
Ad2. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik, która wyjaśniła powód zmiany trybu 
rozliczania dotacji dla Niepublicznego Przedszkola „Krokodyl Schnappi „ prowadzonego w 
naszym  mieście.  Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  przedstawiony  projekt 
uchwały.

Ad 3. 
Następny projekt uchwały dotyczący zmiany uchwały budżetowej Miasta Kowary na 2010 
rok również omówiła Pani Skarbnik. Nadmieniła , że zmiana uchwały budżetowej wiąże się z 
próbą nowego spojrzenia na wieloletnie planowanie budżetu w/g nowych obowiązujących 
zasad. Aktualne proponowane przesunięcia w planie wydatków budżetu Miasta wiążą się z 
zmianami  w  zakresie  realizacji  zadań  bieżących  na  rzecz  zadań  inwestycyjnych.  Pani 
Skarbnik podkreśliła , że porządkowanie wydatków bieżących jest utrudnione bo elementem 
burzącym równowagę budżetową są duże wydatki związane z dopłatami do wody i ścieków 
oraz wydatki ponoszone na oświatę. Zaznaczyła, ze bez ograniczenia wydatków budżetowych 
trudno będzie realizować planowane inwestycje . Komisja po wyjaśnieniach Pani Skarbnik 
jednogłośnie przyjęła projekt przedstawionej uchwały budżetowej.



Ad 4. 
Wobec braku spraw różnych Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

Wnioski Komisji:
1. Jak w streszczeniu.

Protokołowała                                                                      Przewodnicząca Komisji 
                                                                                           
G. Pohoska                                                                                   G. Pohoska


